
Styrelsemöte 2015-04-15 klockan 19,00 

Styrelsen och trivsel kommittén var kallade till styrelsemötet. 

Malin Eriksson hade meddelat förhinder så Karin skrev protokoll. 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade möte samt gick igenom dagens agenda. 

Vi började med att presentera oss, då vi i år är några nya i styrelsen, samt en helt ny trivsel 

kommitté. 

Dagens viktigaste punkt var att bestämma datum till städdagen och vad som behövs göras och vem 

som ska ordnar material till de olika punkterna. 

Datum för städdagen bestämdes till söndagen den 10/5 klockan 10,00 - Karin fixar kallelse till 

anslagstavlan samt underlag till Erika som kan läggas upp på hemsidan. 

Det vi bestämde att vi ska göra på årets städdag är: 

Sopa garageplan, gästparkeringen, våra egna garage, samt skyffla ut sandhögen efter områdets 

sopning där vi behöver grus. 

Tvätta skyltarna på garage väggen vid gästparkeringen – Karin ordnar medel. 

Sopa ur soprummet 

Rensa dagbrunnar samt hängrännorna på garagen. 

Ta bort Tall häcken enligt motion från Årsmötet, samt de ruttna träden vid hus 39 och 44 – Anton 

och Lars kollar upp motorsåg 

Se vad som kan göras åt häcken vid boulebanan mot hus 41 

Gatsten, inventering av material – Lars 

Se över grönområdena, kratta och klippa där det behövs 

Släpkärra  - Nina ordnar 

Lekplatsen: 

Slipa och måla huset med rutschkanan – Karin fixar material 

Renovera gungbrädan – Anton kolla vad som behövs i materialväg 

Stenar runt sandlådan – Hjördis räknar hur många som behövs och kollar om vi får tag på begagnade 

stenar. 

Olja in sittmöblerna – Karin ordnar olja 

Bättra på gräset där det behövs – Karin fixar algomin, gräsfrön och dressjord 

Trivsel kommittén ordnar med gemensam lunch och fick en budget på 3 000-4 000 kronor 

Under övriga frågor tog Rolf upp att det är beställt nya skyltar till grannsamverkan som ska bytas ut, 

samt att vi borde se över de andra skyltarna i området med mopedförbud och gångväg då de börjar 

se väldigt slitna ut. 

Ordförande tackade trivsel kommittén för visat intresse och vi i styrelsen fortsatte sedan möte. 



Vi pratade ihop oss och bestämde att alla ansvarar för att svara på mejlen som kommer till styrelsen 

och att Karin fortsätter ha kontakt med Telge återvinning och beställning av gröna påsar. 

Angående snöröjningen är det allas ansvar i styrelsen att se till att det fungerar och vi alla var 

överens om att det fungerat utmärkt med vår nya snöröjare och grussopare 

Vi gjorde iordning underlagen till Länsstyrelsen och banken. 

Ordförande tackade för visat intresse och återkommer när det är dags för nästa styrelsemöte. 

 

Vid pennan    Justerare 

 

Karin Stegborg   Marianne Gillblad 

Kassör    Suppleant 

 

 

 

 


